
 

 

 

 

 

嬰兒/孩童奉獻禮申請表 

Application for Infant/Child Dedication 
 

 

本堂將於10月8日的感恩節崇拜, 分別在英文崇拜和中文午堂崇拜中舉行「嬰兒/孩童奉獻禮」。 

 

奉獻禮是在教會崇拜時段內, 在會眾共同見證下舉行, 這表明嬰孩奉獻禮不僅是奉獻嬰孩的家庭的

事, 更是全體會眾共同參與, 同心為他們獻上祝福。奉獻禮並非洗禮, 也非指將孩童奉獻作傳道。

而是表明基督徒父母願意立志按聖經及基督信仰教養子女, 好叫子女在基督並教會中成長。參與

奉獻禮的對象為0歲至12歲之孩童, 父母請填寫報名表並交回給牧者, 截止日期為9月17日。有意

參與的父母請與牧者聯絡。 

 

This year, the Infant/Child Dedication Ceremony will be held on Sunday October 8, 2023 

(Thanksgiving Sunday), during the English Worship (10:00am) and Chinese Noon Worship 

(11:40am). It is held under the witness of the congregation, which shows that the infant/child 

dedication is not only a matter for the family, but also for the whole congregation to participate 

and bless them together.  

 

The Infant/Child Dedication Ceremony is not an infant/child baptism ceremony, nor does it 

refer to the consecration of the child for ministry. Rather, the purpose is for the parents to testify 

that their children are gifts from God, and that it is their responsibility to raise and edify the children 

whom God has entrusted to them, so that their children can grow up in Christ and in the church 

community. 

 

If any parents are interested in dedicating their infant/children (between ages 0-12) to the 

Lord, please complete and submit the application form below to pastoral staff. Deadline is Sept 17.  

Any inquiries, please contact pastoral staff.   

 

 

 



 
 

 

嬰兒/孩童奉獻禮申請表 

Application for Infant/Child Dedication 

 

Date 日期: ________________________________ 

Father’s Name 父親姓名: (中 Chinese) ___________________   (英 English) ____________________  

• Christian 是否基督徒? (please circle one)        Yes   /   No     

• Church Member 是否教會會友? (please circle one)         Yes   /   No     

Mother’s Name 母親姓名: (中 Chinese) __________________   (英 English) ____________________  

• Christian 是否基督徒? (please circle one)        Yes   /   No     

• Church Member 是否教會會友? (please circle one)        Yes   /   No     

Parents’ Fellowships (if applicable) 父母的團契: ___________________________________________  

Home Phone 家庭電話: _____________________      Cell Phone 手提電話: _____________________  

Email 電郵: _________________________________________________________________________ 

Child’s Full Name 嬰兒/孩童姓名: (中 Chinese) _______________  (英 English) _________________ 

Child’s Preferred Name/Nickname 嬰兒/孩童首選名稱 / 暱稱: ________________________________ 

Child’s Date of Birth 嬰兒/孩童出生日期: ________________________________________________  

 

Will you be participating in the Infant/Child Dedication Ceremony during: (Please check applicable one)   

 

English Service 英文崇拜 (10:00am) 

Chinese Noon Service 中文午堂崇拜 (11:40am) 

 

Parents’ Signature 家長簽名: ___________________________________________________________ 


